

卫理公会以萨迦守望者 28/03-03/04/2024

三月第五个星期的祷告事项

A. 国际

1. 求上帝安抚幸存者受惊吓的心，也求父怜悯在俄罗斯恐袭中不幸身亡的死者家属们，藉着主耶稣的爱医治和安慰他们伤心欲绝的心。

<https://news.seehua.com/post/1137524>

2. 愿天父帮助新任爱尔兰总理哈里斯，以殷勤和谦虚的心治理国家事务，执行惠国惠民的政策。

<https://news.seehua.com/post/1138198>

B. 国家

1. 祈求天父赐下适合的天气。无论阳光普照或风吹雨打，农作物仍丰盛成长，人民身体健壮，心存感恩和喜乐。

<https://news.seehua.com/post/1138134>

2. 愿天父赐给政府有防范意识，提高安全戒备，保护人民的数据资料不让其资料外泄。

<https://news.seehua.com/post/1137025>

C. 教会

1. 祈求上帝保守教会在圣周期间学习禁食祷告，减少娱乐，多读圣经多祷告多反思多经历神。

2. 愿教会边思想主话边省察自己的不义，祷告中认罪悔改，信靠顺服，让耶稣成为生命的主。

D. 家庭

1. 求主赐家庭每日都有一起彼此聊天相处时段，在谈话中在主里彼此勉励和分享主的爱。

2. 愿天父带领家庭有渴慕主话语的心，一家人一起读圣经，并藉着祷告为家人彼此祝福。

Methodist Issachar Watchmen 28/03-03/04/2024

Prayer Items for 5th week of March

A. World

1. Pray for God to comfort the survivors of the attack in Moscow from the shock they have received, and pray also for the Father to have mercy on the families of those who tragically lost their lives in the terrorist attack in Russia. Pray that by the love of the Lord Jesus, their sorrowful hearts may be healed and comforted.
<https://shorturl.at/jyGHR>
2. May Our Heavenly Father help the newly appointed Prime Minister Harris of Ireland to govern the affairs of the country with diligence and humility, and to implement policies that will benefit the nation and its people.
<https://shorturl.at/dpuzZ>

B. Country

1. Pray that God grants suitable weather, whether it be sunshine or rain, for crops to grow abundantly; so that the people can remain healthy. May the abundant harvest fill the hearts of the people with gratitude and joy.
<https://tinyurl.com/yhudd9sh>
2. May our Heavenly Father grant the government a sense of vigilance by taking up greater security measures in order to protect the people's data from being leaked from the federal government's Central Database Hub system.
<https://rb.gy/e1jccn>

C. Church

1. Pray for God's protection over the church during the holy season of fasting and prayer. May God's people observe this time by reducing entertainment, spending more time reading the Bible, praying, reflecting, and experiencing God.
2. May the church contemplate on the Word of God while examining their own unrighteousness. May we confess our sins and repent, learn to trust and obey Jesus, and make Him the Lord of their lives.

D. Family

1. Pray for the Lord to grant families daily periods of conversing and spending time together. Pray that family members will encourage one another and share the love of the Lord in their conversations.
2. May our Heavenly Father lead families to have a heart that longs for the Word God, that reads the Bible together as a family, and blesses each other through prayer.

Pengawal Methodist Issachar 28/03-03/04/2024

Doa minggu kelima Mac

A. Dunia

1. Doa agar Allah menenangkan hati mangsa yang masih hidup, dan juga doa agar kasih Yesus mengasihani keluarga mangsa yang terbunuh dan kehilangan nyawa secara tragis dalam serangan pengganas di Rusia. Doa agar hati yang berdukacita dapat dihiburkan dan disembuhkan.

<https://shorturl.at/aoUWZ>

2. Doa agar Bapa Syurgawi membantu Perdana Menteri baharu Ireland, Harris, menguruskan urusan negara dengan tekun dan rendah hati, melaksanakan dasar-dasar yang memberi manfaat kepada negara dan rakyat.

<https://shorturl.at/fgRZ2>

B. Negara

1. Doa agar Allah menyediakan cuaca yang sesuai, tidak kira bercahaya atau hujan, tanaman masih boleh tumbuh dengan baik dan subur dan rakyat kekal badan sentiasa sihat, dan hati rakyat dipenuhi kesyukuran dan kesukacitaan.

<https://tinyurl.com/26k2f337>

2. Doa agar Bapa Syurgawi membantu kerajaan agar meningkatkan langkah-langkah keselamatan, kewaspadaan, dan melindungi data rakyat dari tersebar.

<https://rb.gy/4llsgg>

C. Gereja

1. Doa agar Allah memimpin gereja berpuasa dan tekun berdoa, mengurangkan hiburan dan meluangkan lebih banyak masa membaca Alkitab, doa, renungan, dan mengalami Allah semasa minggu suci.

2. Doa agar gereja sering memeriksa tingkah laku dan dosa sendiri, sambil memikirkan firman Tuhan, mengakui kesalahan dan bertaubat di dalam doa, percaya dan taat pada Allah, dan biarkan Yesus berpusat dalam kehidupan.

D. Keluarga

1. Doa pada Tuhan agar membantu setiap keluarga dapat meluangkan masa untuk saling berbual dan adakan masa berkualiti satu sama lain, di samping itu memberi galakan dan mengkongsikan kasih di dalam Tuhan.

2. Doa agar Bapa Syurgawi membimbing semua keluarga mempunyai hati yang ikhlas untuk merenungi Firman Tuhan setiap hari, membaca Alkitab bersama, dan memberkati satu sama lain melalui doa.